
3 september 2023

Betreft: Verkeersoverlast Drogendijk Zuidland

Geachte heer Mijnans, beste Jan Willem,

van het Zuidlandse platform, Hier kwam uit dat nu hun aanspreekpunt

ik direkt geuit aan . Die was het ermee eens dat dat geen antwoord kon zijn en zou
het verder opnemen in de volgende vergadering.

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
t.a.v. Wethouder Jan Willem Mijnans 
Postbus 25
3200 AA Spijkenisse

bij gemeente Nissewaard nogmaals probeert kontakt te zoeken met Hollandse Delta.
Ook hier weer na enige weken zelf maar eens gevraagd naar de status van het gesprek.
Ook hier kreeg ik te horen dat er nog geen reaktie was binnengekomen en verder de melding dat 
zodra ze wat hoorde ik geïnformeerd zou worden.
Een dooddoenertje! Een antwoord dat ik niet kan en wil accepteren! Hieruit blijkt wederom 
duidelijk het gemis aan daadkracht.
Hoe kan men nu strijdvaardig zijn met mensen zonder doorzettingsvermogen. Dit ongenoegen heb

Het is alweer een jaar geleden, dat ik via politieke partij ONS getracht heb ondersteuning te vinden 
voor het maar niet willen reageren door Hollandse Delta op bovengenoemd overlastprobleem. 
Uit hun onverschillige houding kreeg ik nl. sterk de indruk dat ons probleem niet serieus wordt 
genomen.
Mogelijk dus dat de politiek ons hierin van dienst kon zijn.
Hierop werd vrij snel door ONS gereageerd met als resultaat een bezoek van u aan mij op 8 
september vorig jaar.
Na het verhaal aangehoord te hebben, werd door u meteen aktie ondernomen door te bellen met 
de verkeerskundige van de gemeente Nissewaard met het verzoek hier eens naar te kijken.
Maar zo spontaan als de aktie werd opgezet, zo krachteloos werd het opgevolgd.
Nadat ik enkele weken later zelf maar eens naar de status van ons geval heb gevraagd, kreeg ik de 
melding dat ook gemeente Nissewaard geen reaktie kreeg van Hollandse Delta en dat de 
verantwoordelijkheid voor buitenwegen echt onder hun valt. Punt.
Een antwoord dat mij nogal bevreemde, (de politiek ook al niet ?) Maar blijkbaar nam men daar 
genoegen mee want van een verder opvolging heb ik niets meer vernomen.
Via hulp van het ombudsteam van de PvdA ben ik terecht gekomen bij Kernplatform Zuidland. Een 
orgaan dat opkomt voor de belangen van de bewoners van Zuidland en regelmatig kontakt heeft 
met de gemeente Nissewaard. In één van de vergaderingen is ons probleem aangeslingerd door



Vertrouwende erop dat ik binnenkort een antwoord kan verwachten, verblijf ik

met vriendelijke groet

I
@kpnmail.nl

tel. : 06- 
email :

Volgens de laatste berichten zou nu uzelf kontakt hebben gezocht of inmiddels hebben gehad met 
de "nieuwe" verantwoordelijke man bij Hollandse Delta m.i. ene Frank van Oorschot.
Dit zou al begin juli zijn geweest. Ik weet dat het vakantietijd is geweest en dat dit niet de hoogste 
prioriteit heeft maar inmiddels zitten we in september en heb ik noch van de kant van Nissewaard 
noch van de kant van Hollandse Delta enige reaktie mogen ontvangen.
Ik zou graag van u willen weten wat nu de status hiervan is.
Het kan toch niet zijn dat een man in uw funktie en van uw kaliber daar ook geen luisterend oor 
kan krijgen.
Ervan uitgaan dat er bij u meer daadkracht zit en het niet maar bij een enkele poging te laten.




